
Referat af bestyrelsesmødet den 27/10-2022 hos Jesper (nr. 21) 

Fremmødte: Jesper (nr. 21), Allan (nr. 31), Kim (nr. 9), Brian (nr. 41), Chris (nr. 13) 
 

Snerydning:  

Prisen for snerydning er steget 10%. Efter kort diskussion vedtog vi enstemmigt at fortsætte med 

aftalen til den nye pris.  

 

Boldbane 

Tilbud lyder p.t. på 150K uden moms. 8x16 meter med montering men så skal vi selv lave underlag. 

vi skal have et fast underlag. 

1. Økonomi: Vi ender omkring 300K-400K og kommer dermed til at mangle 200K-300K der 

skal findes finansiering. 

2. Placering - mellemstykket mod signalet - nærhedsinterview viser de nærmeste grundejere er 

positivt indstillet.  

3. Bestyrelsen tror ikke på projektet grundet den manglende finansiering hvis den skal dækkes 

via grundejerne. Jesper skriver rundt til grundejerne og informerer at vi ikke går længere 

med projektet. Er der en ildsjæl iblandt grundejerne der gerne vil søge finansiering stiller 

bestyrelsen sig ikke i vejen. 

Vejfest 

Årets vejfest glippede i august. Festudvalget planlægger festen til næste år. 

 

Bestyrelsens julefrokost  

Afholdes lørdag den 14/1 2023. 


